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绝代河南
郑州 | 林州 | 开封 | 洛阳 | 登封

无购物站 & 无自费

MARVELLOUS HENAN
ZHENGZHOU | LINZHOU | 

KAIFENG | LUOYANG | DENGFENG
NO SHOPPING STOP & NO OPTIONAL  

Guo Liang Village
Guoliang Village was a tiny Chinese village high in the Taihang Mountains 
in Henan Province. Nobody heard about it. The only way to reach it was via 
steps cut on the side of a very steep cliff on which their village was built. They 
called the stairway their “Sky Ladder.” 

郭亮村
郭梁村是河南省太行山高处的一个中国小村庄。 没人听说过。 到达它的唯一方法是
通过在他们的村庄建造的非常陡峭的悬崖边切割台阶。 他们将楼梯称为“天梯”。
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第1天 吉隆坡  中转城市  郑州

集合于吉隆坡国际机场，飞往郑州。 抵达后，入住酒店休息。

郑州 -79公里- 开封 -209公里- 安阳第2天

清明上河园
是中国著名古城开封一座总建筑面积600亩的大型历史文化主题公园。

包公祠
后人为纪念北宋名臣包拯而建的一座祠堂。

铁塔
佛教中国宝塔建造1049年,中国宋朝时代（960-1279）

季节限定：
※10月份菊花花展

第3天 安阳 -58公里- 林州

殷墟博物院 网红打卡

中国考古学的诞生地，甲骨文发祥地。

太行大峡谷 (含环保车)
【桃花谷】【太行天路】【玻璃栈道】
乘坐观光车游走于太行天路，犹如置身百里画廊，满眼望去，无处不是
大气磅礴的国画山水长卷，深邃的峡谷、直立的岩壁，带给游客强烈的
视觉震慑。

林州 -122公里- 云台山 -160公里- 
洛阳/登封第4天

郭亮村【挂壁公路】
郭亮村依山势坐落在千仞壁立的山崖上，地势险绝，景色优美，以奇绝
水景和绝壁峡谷的“挂壁公路”闻名于世，又被誉为“太行明珠”。

云台山 (含环保车)
【红石峡】
云台山是中国国家5A级风景名胜区的第一批世界地质公园之一，由于
山峰一年四季都有美丽的云雾缭绕，因此命名为云台山。

第5天 洛阳 

龙门石窟 (含电瓶车+导览器)
被列为世界文化遗产，於伊河两岸的崖壁上，长达1公里。它和敦煌莫
高窟、大同云冈石窟，合称中国三大石窟艺术宝库。

明堂天堂 网红打卡
昔日女皇武则天生活、理政场所，是隋唐洛阳城遗址群中“宫城区”遗
址的核心所在。

外观应天门

季节限定：
※4月1 - 30日 洛阳国家牡丹园

第6天 洛阳 -72公里- 登封 -77公里- 郑州     

三彩小镇 【DIY美陶艺术】

少林寺 【含电瓶车+赠送耳机】
中国佛教的禅宗祖庭、少林功夫的发源地；寺中的文物很多，最出名的
是壁画东、西、北三面墙上都有壁画。

嵩山塔林
中国规模最大的古墓塔群为历代和尚的墓地。有唐以来历代古塔230余
座，是中国内最大的塔林，有砖、石和砖石混合结构的各类墓塔。

专场少林武术表演

第7天 郑州  中转城市  吉隆坡

早餐后， 送往机场返回温暖的家。

符号表示：★ 含门票；游览站点

龙门石窟龙门石窟 Longmen Grottoes Longmen Grottoes

嵩山塔林 嵩山塔林 Songshan Pagoda ForestSongshan Pagoda Forest



Kuala Lumpur  Transit City  
ZhengzhouDAY 1

Assemble at KLIA for flight to Zhengzhou. Upon arrival, transfer to hotel.

Zhengzhou -79km- Kaifeng 
-209km- AnyangDAY 2

Millennium City Park
Is a large-scale historical cultural theme park with 600Mu total 
floor space in Chinese famous ancient city Kaifeng.

Ancestral Temple Of Lord Bao
Built in commemoration of Lord Bao, who serves as an anti-
corrupted official during the Earlier Song Dynasty.

Iron Pagoda 
Is a Buddhist Chinese pagoda built in 1049 during the Song 
dynasty (960–1279) of China.

Seasonal Arrangement:
※Oct - Chrysanthemum Exhibition

Anyang -58km- LinzhouDAY 3

★Yinxu Museum IG Hotspot

The birthplace of Chinese archaeology and the cradle of oracle 
bone inscriptions

Taihang Grand Canyon (Include Shuttle Bus)
[Peach Blossom Valley] [Taihang Sky Road] 
[Taihang Glass Walkway]
Taking sightseeing cars in Taihang Tian Road, like place oneself in 
hundred miles galleries, take an eyeful look, the majestic Chinese 
painting landscape scroll is everywhere: deep gorges, vertical 
wall, which give the tourists a strong visual shock.

Linzhou -122km- Yuntai Mountain
-160km-  Luoyang / DengfengDAY 4

★Guo Liang Village [Wall Highway]
Guoliang Village is located on the cliffs of the Millennium. The 
terrain is dangerous and the scenery is beautiful. It is famous for 
its water and scenery and the “walled road” of the cliffs. It is also 
known as the “Pearl of Taihang”.

★Yuntai Mountain (Include Shuttle Bus)
[Red Stone Gorge]
Among one of the first group of world geology park, China’s 
National 5A-class level scenic spots, the mountain features 
beautiful sceneries of clouds fogging the peaks between the 
valleys all year round which is how it gets its name.

LuoyangDAY 5
★Longmen Grottoes (Include Electric Car + Headset)
The grottoes and niches of Longmen contain the largest and 
most impressive collection of Chinese art of the last Northern Wei 
and Tang Dynasty.

Mingtang and scenic paradise IG Hotspot
Wu Zetian, the former empress, lived and governed from this site, 
the core of the Palace City Area in the ruins of the Sui and Tang 
dynasties in Luoyang.

The site should be Tianmen[Exterior view]

Seasonal Arrangement:
※Apr 1- 30 National Peony Garden

Luoyang -72km- Dengfeng
-77km-  ZhengzhouDAY 6

Sancai Town[DIY Fine Ceramic Art] 

Songshan Shaolin Temple 
(Include Electric Car+Headphones provided)
Reputed to be “Number One Temple under Heaven”. The temple 
is the cradle of the Chinese Zen Buddhism and also Shaolin Martial 
Arts such as Shaolin Cudgel.

Songshan Pagoda Forest
A UNESCO World Heritage Site, one of the largest pagoda forests
in China, also a cemetery for Buddhist dignitaries.

Shaolin Martial Arts Performance

Zhengzhou Transit City  
Kuala Lumpur DAY 7

After breakfast, transfer to airport, home sweet home.

Note: ★ Entrance fees Included ; Sightseeing stop

云台山云台山 Yuntai Mountain Yuntai Mountain
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郭亮村 郭亮村 Guo Liang VillageGuo Liang Village

天数 DAYS 早餐 BREAKFAST 午餐 LUNCH 晚餐 DINNER 特选酒店 SELECTED HOTELS

1 - - 酒店晚餐 80 
Hotel Dinner

郑州航空港万怡酒店 或 同级
Courtyard by Marriot Zhengzhou Hotel or Similar

2 酒店 Hotel 包子风味 80
“Pau” Cuisine

江浙菜80
Jiangsu and Zhejiang Cuisine

安阳万达嘉华酒店 或同级
Anyang Wanda Realm Hotel or Similar

3 酒店 Hotel 烤鸭风味 70
Roast Duck Cusine

酒店晚餐 100 
Hotel Dinner

林州红旗渠迎宾馆酒店 或 同级
Linzhou Hongqiqu Guest House or Similar

4 酒店 Hotel 中式料理 70
Chinese Cuisine

粤式风味 150
Cantonese Cuisine

洛阳国宝铂瑞酒店 或 同级
Luoyang National Treasure Pury Hotel or similar

or
登封中州华鼎酒店 或 同级

Dengfeng Zhongzhou Huading Hotel or Similar

季节限定：
※由于4 月份是牡丹花会旺季，洛阳不住，入住登封。
Seasonal Arrangement:
※April is the blooming season of the Peony flower, 
the accommodation change to Dengfeng instead 
of Luoyang.

5 酒店 Hotel 牡丹半水席 70
Peony Cuisine

乳鸽风味 100
Squab Cuisne

6 酒店 Hotel 茶香肉风味 60
Tea Pork Belly Cuisine

日式料理 239
Japanese Cuisine

郑州航空港万怡酒店 或 同级
Courtyard by Marriot Zhengzhou Hotel or Similar

7 机上用餐 
On Board - - -

【体验】
DIY美陶艺术 | 太行天路-玻璃栈道

【景点】
郭亮村 - 最迷人的隧道，被称为太行山明珠。
太行大峡谷 - 峡谷被评为“中国十大大峡谷”之一。
云台山 - 世界地质公园将北方的壮丽全景和南方的精致美景融为一体。
龙门石窟 - 2000年，该遗址被列入世界文化遗产名录。
少林寺 - 是禅宗最古老、规模最大、最著名的武术流派之一。

【享受】
少林武术表演 | 龙门石窟赠送导览器 | 指定景点赠送环保车

【品尝】
当地美食：茶香肉风味 | 烤鸭风味 | 包子风味 | 日式料理

行程亮点 HIGHLIGHTS

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

[EXPERIENCE] DIY Fine Ceramic Art | Taihang Sky Road – Glass Pathway

[ATTRACTIONS] 
Guo Liang Village - Most attractive tunnel which was honored as the 
Pearl in Taihang Mountains. 
Taihang Grand Canyon - Canyon has been rated as one of “China’s best 
ten grand canyons”.
Yuntaishan - UNESCO Global Geopark have combined the grand 
panorama of the north and the exquisite beauty of the south.
Longmen Grotto - In 2000 the site was added to the UNESCO World Heritage.
Shaolin Temple -  The oldest institutionalized style of Kung Fu and is one of 
the most famous martial arts. 

[ENJOY] Shaolin Kungfu Performance | Longmen Grotto with Headset | 
Electrical Car at Designated Attractions

[GOURMET] Special Cuisine: Tea Pork Belly Cuisine | Roast duck Cuisine | 
Pau Cuisine | Japanese Cuisine

03-2705 8218
快来聊一聊  LET’S HAVE A CHATAPPLE VACATIONSAPPLE VACATIONS

For Agent Use Only:

Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least 
six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been 
acquired.
Travel Insurance - It’s essential that you take out a comprehensive travel insurance before 
travel.

Terms & Conditions:
1.  Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to 

unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force 
majeure.

3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in 
any media where such information may be presented; AVC reserves the right to make 
corrections as required.

4.  Every person participating in AVSB’s tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be 
held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or 
changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations.
my/web/terms.php

6.  All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

Printed Date: JAN 2024

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。 

条规:
1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间，蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
3. 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并

且保留更正的权利。
4. 每位参与蘋果旅遊团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通

延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，蘋果旅遊一概不负责，旅客
需自行负责额外的费用。

5. 详情条规，请参阅单据背页或浏览 https://www.applevacations.my/web/terms.php
6. 以上图片仅供参考，请以实物为准。 

China Tours - Additional Terms & Conditions:
1. Tours are conducted in Mandarin.
2. Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
3. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
4. In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale 

on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.
5. Discounted ticket prices only applicable for China local senior citizens.

中国团 - 附加条规:
1. 所有行程以中文讲解为主。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。
3. 团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。
4. 车上购物 - 为了您的方便起见，车上会售卖道地小吃。若您有兴趣购买，请向我们的导游洽询。
5. 各景点乐龄人士入门票优惠仅限中国公民享有。


